
O Číně jinak 15.2.2019

Zobrazení: 646

V pátek byla ve Sklepě přednáška o Číně. Vyprávěl Michal Roučka, který

v Pekingu žil. Pár nespokojenců sice vykřikovalo, ať vypráví nějaké

"příhody z natáčení", ale já byl spokojený. Dozvěděl jsem se jak to v

Číně funguje, jak se píše a jaký má Čína potenciál. Jinak potvrdil, to

co vyprávěl Přibáň na minulé přednášce v Pelhřimově, kdy projížděl se

žlutým trabantem Čínou, že jsou lidi kontrolováni všudypřítomnými

kamerami. A třeba jsou snímány i data z mobilů. Asi bych čínské firmy

do sítě 5. generace  nepouštěl. 
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